

# **World Statistics Day Celebration In Sharjah, UAE**

**Department of Information & E-government (The official resource of statistics in Sharjah) is celebrating the world statistics day 20/10/2010 under his patronage of His Highness Sheikh Dr. Sultan Bin Mohamed Al Qassimi, Ruler of Sharjah.**

## **Activities of the day:**

- Sharjah Declaration for Human Development
- Issuing the first Human Development report for Sharjah in cooperation with UNDP.
- Issuing the scientific work “Sharjah Model, Standard Model for Life Level” in cooperation with Arab Institute for Training & research in Statistics (AITRS).
- Workshop for statisticians in Sharjah Emirate entitled “Methodology of Statistical data Preparation”, 24-28 October 2010 in cooperation with AITRS.

# الإحتفال باليوم العالمي للإحصاء في إمارة الشارقة

## الإمارات العربية المتحدة

تحتفل دائرة المعلومات و الحكومة الإلكترونية (المصدر الرسمي للإحصاء في إمارة الشارقة) باليوم العالمي للإحصاء 2010/10/20 تحت رعاية صاحب السمو الشيخ الدكتور سلطان بن محمد القاسمي عضو المجلس الأعلى حاكم الشارقة حفظه الله و رعااه.

### فعاليات الإحتفال :

- ندوة إعلان الشارقة من أجل الإنسان.
- إطلاق التقرير الأول لتقرير التنمية البشرية بالتعاون مع UNDP.
- إطلاق إنجاز علمي بعنوان "نموذج الشارقة لقياس مستوى الحياة" بالتعاون مع المعهد العربي للتدريب و البحوث الإحصائية.
- ورشة عمل للإحصائيين في إمارة الشارقة بعنوان "منهجية إعداد البيانات الإحصائية" خلال الفترة 24-28 أكتوبر 2010 بالتعاون مع المعهد العربي للتدريب و البحوث الإحصائية.